



Other Senior Communities - Autumnwood

AMBERWOOD SUITES Sudbury/
705-522-5289

MARINA POINT VILLAGE North
Bay/ 705-474-9494

ST. MARY'S GARDENS Timmins/ 705-
267-5000

OUR MISSION

Red Oak Villa, an Autumnwood Mature Lifestyles residence, is dedicated to helping seniors maintain their health and independence by promoting complete wellness: body, mind and spirit.

Through our values of integrity, compassion, respect and commitment, the needs of our residents are paramount.

Our Northern Ontario company has been managing and developing retirement communities since 1998. We envision seniors living in safe, peaceful environments, with choices that allow them to stay healthy and young at heart.

We are committed to you!



RED OAK VILLA

20 ST ANNE ROAD
SUDBURY, ONTARIO P3C 5N4
TEL: 705-673-0050 EXT 3000

FAX: 705-673-5123 www.autumnwood.ca



RED OAK VILLA

www.autumnwood.ca

OUR FULL-SERVICE SUITES INCLUDE:

- Three meals served daily and prepared on site
- Nutritious drinks and snacks
- 24-hour surveillance and emergency response provided by professional staff
- A prescription drug program
- Constant monitoring and management of your healthcare needs
- Housekeeping and changing sheets every week
- Towels provided every week
- Free laundry on each floor
- A program of social and leisure activities
- A monthly blood pressure measurement session
- A Parking
- Emergency intervention
- Wooden floors
- Heating, electricity and water
- A kitchenette with compact refrigerator
- A large accessible bathroom with grab bars
- A walk-in shower with seat or with bathtub
- Large opening windows with blinds
- Telephone, television and internet for a minimal fee



OUR SUITES



Red Oak Villa is located in the heart of downtown Sudbury, close to transportation, banks, shopping, restaurants, churches and other community amenities.

Our full-service suites include 24-hour emergency response, personalized services such as medication administration, meals, housekeeping and personal support. Red Oak Villa is where emotional, spiritual and physical well-being are a priority.

Inside you will find a warm community that fosters an exceptional quality of life with games, live shows, exercise classes, pub nights and even daily activities. You can also enjoy the private courtyard and also plant a small garden. Our Red Seal chefs ensure high quality meals every day.





Autres communautés pour aînés -
Autumnwood

AMBERWOOD SUITES
Sudbury/ 705-522-5289

MARINA POINT VILLAGE
North Bay/ 705-474-9494

ST. MARY'S GARDENS
Timmins/ 705-267-5000

NOTRE MISSION

Red Oak Villa, une résidence d'Autumnwood Mature Lifestyles, a pour mission, d'aider les aînés à conserver leur santé et leur autonomie par la promotion du bien-être complet : corps, esprit et âme.

Grâce à nos valeurs d'intégrité, de compassion, de respect et d'engagement, les besoins de nos résidents sont primordiaux.

Notre société du Nord de l'Ontario gère et développe des communautés de retraités depuis 1998. Nous imaginons les personnes âgées vivant dans un environnement sûr et paisible, avec des choix qui leur permettent de rester en bonne santé et jeune de cœur.

Nous nous engageons envers vous!



RED OAK VILLA

20 CHEMIN STE ANNE
SUDBURY, ONTARIO P3C 5N4
TÉL: 705-673-0050 EXT 3000
TÉLÉC: 705-673-5123
www.autumnwood.ca



RED OAK VILLA

www.autumnwood.ca

NOS SUITES À SERVICE COMPLET COMPRENDS:

- Trois repas servis quotidiennement et préparés sur place
- Des boissons et des collations nutritives
- Une surveillance 24 heures sur 24 et une intervention en cas d'urgences assurées par un personnel professionnel
- Un programme de médicaments d'ordonnance
- Une surveillance constante et la gestion de vos besoins en soins de santé
- L'entretien ménager et le remplacement des draps chaque semaine
- Des serviettes fournis chaque semaine
- Une buanderie gratuite à chaque étage
- Un programme d'activités sociales et de loisir
- Une séance mensuelle de prise de pression sanguine
- Un Stationnement
- Une intervention en cas d'urgence
- Des planchers de bois
- Le chauffage, électricité et l'eau
- Un cuisinette avec réfrigérateur compact
- Une grande salle de bain accessible avec barres d'appui
- Une douche plein-pieds avec siège ou avec baignoire
- Grandes fenêtres qui s'ouvrent avec stores
- Téléphone, télévision et internet pour un frais minime



NOS SUITES



Red Oak Villa est situé au coeur du centre-ville de Sudbury, à proximité des transports, des banques, des magasins, des restaurants, des églises et d'autres commodités communautaire.

Nos suites à service complet comprennent une réponse d'urgence 24 heures sur 24, des services personnalisés tels que des médicaments, l'administration, les repas, l'entretien ménager et le soutien personnel. Red Oak Villa est l'endroit où le bien-être émotionnel, spirituel et physique est une priorité.

À l'intérieur, vous trouverez une communauté chaleureuse qui favorise une qualité de vie exceptionnelle avec des jeux, des spectacles en direct, des cours d'exercices, des soirées au pub et même des activités quotidiennes. Vous pouvez aussi jouir de la terrasse privée et aussi planter un petit jardin. Nos chef à sceau rouge assurent des repas de hautes qualités à tout les jours.

